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SKUPŠTINA / ASSEMBLEA
Komisija za izbor i imenovanja
Commissione per l’elezione e le nomine

KLASA/CLASSE: 024-01/24-07/29
URBROJ/N:PROT: 2163-01/15-24-2
Pazin, 05. srpnja 2024. 

ZAPISNIK

sa 19. sjednice Komisije za izbor i imenovanja Skupštine Istarske županije održane dana 05. 
srpnja 2024. godine s početkom u 10,30 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednica Irena Peruško, Zdenko Pliško, Lea Štifanić, Slaven Boljun.

Osim članova Komisije prisutni su: dr. Gordana Antić, pročelnica Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb i Melita Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
Istarske županije.

Sjednicu otvara predsjednica Komisije za izbor i imenovanja Irena Peruško, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže sljedeći:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju i razrješenju 
mrtvozornika na području Istarske županije

2. Rješenje o razrješenju i imenovanju članica Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika na području Istarske županije

3. Prijedlog Rješenja o II. izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i
članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije

4. Prijedlog Rješenja o imenovanju suca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola
5. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Mandatno-verifikacijske komisije
6. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za ljudska prava
7. Razno.

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.

Predsjednica Irena Peruško navodi da kako je već više puta bilo problema s linkovima za 
materijale koji se ne stavljaju zbog zaštite o osobnih podataka. Da li bi se moglo poslije 
sjednice Komisije aktivirati te linkove s obzirom da se zapisnici očito ne čitaju?

Melita Ferenčić navodi da se Rješenja koje formalno utvrđuje Komisija za izbor i imenovanja 
konstatiraju zapisnički. Nastojimo svaki put barem 1 dan prije sjednice dostaviti sve zapisnike 
vijećnicima. Ako bilo koji vijećnik ima problem s učitavanjem materijala slobodno nam se 
obratite, na raspolaganju sam 24 sata, pogotovo prije sjednice. 
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Svi vijećnici dobiju zapisnike iz kojih mogu vidjeti sva predložena Rješenja.

Irena Peruško navodi da se možda možemo dogovoriti da svaki put, predsjednica Komisije 
pročita prijedlog Rješenja na skupštini. 

Melita Ferenčić navodi da je to bila praksa i ranije, i da ćemo se oko toga lako dogovoriti.

Ad.-1
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju i razrješenju 

mrtvozornika na području Istarske županije

Pročelnica Antić pozdravlja sve prisutne te navodi da se radi o tehničkoj točci. Prema zakonu 
svi mrtvozornici koji promjene mjesto prebivališta, mora im se izdati novo rješenje. Zakonom 
je propisano da svaki mrtvozornik može raditi samo na području gdje živi. Tako da ih se mora 
razriješiti i ponovo imenovati kada mijenjaju prebivalište. 

Irena Peruško navodi da ta rješenja nije dobila u materijalima. 

Melita Ferenčić odgovara da je taj materijal upućen od strane župana pa se isti ne šalje 
članovima Komisije posebno nego je sastavni dio materijala za sjednicu skupštine, odnosno 
nalazi se na webu. A materijale koje utvrđuje Komisija dobili ste u mailu koji sam Vam poslala. 

Irena Peruško dodaje da link na webu nije zazelenjen, nije aktivan. Tako da nemamo dostupno 
Rješenje. 

Irena Peruško upućuje pitanje drugim članovima Komisije, imaju li oni vidljivi te materijale?

Slaven Boljun odgovara da on ima sve vidljivo na webu kod poziva za Skupštinu. Dodaje da 
kad klikne na dnevni red sjednice vidljivo mu je sve. Link je vidljiv. 

Melita Ferenčić navodi da ako vijećnici imaju neki problem s materijalima, slobodni ste nazvati 
i riješiti ćemo. Link je aktivan na webu i otvara Rješenje. Sad smo provjerili. 

Irena Peruško navodi da je jučer pokušavala i nije mogla. Evo ni sada ne vidi. 

Melita Ferenčić ponavlja da ukoliko netko ima problema sa otvaranjem materijala, neka zove 
pa ćemo mu mailom poslati materijal. 

Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Odluke o imenovanju i razrješenju mrtvozornika na području Istarske 
županije, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

Ad.-2.
Rješenje o razrješenju i imenovanju članica Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika na području Istarske županije

Pročelnica Antić navodi da se radi o istupanju gospođe Ivane Mofardin iz Povjerenstva, 
njenom voljom, a predlaže se nova pravnica u Povjerenstvo, Romina Rojnić, koja radi u 
Odsjeku za hrvatske branitelje, našem odjelu. 
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Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članica Povjerenstva za nadzor 
nad radom mrtvozornika na području Istarske županije, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 

Ad.-3.
Prijedlog Rješenja o II. izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i

članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije

Pročelnica Antić navodi da je zbog promjene ravnatelja Istarskih domova zdravlja potrebno 
razriješiti starog ravnatelja i imenovati novog u Savjet. 
Našli smo u zakonu mogućnost da može pisati i samo predstavnik ustanove, znači ne mora 
to nužno biti ravnatelj. S time ne bismo morali svaki puta ići na nova razrješenja i imenovanja. 
Bilo bi praktičnije. 

Irena Peruško konstatira da bi to bilo praktično. 

Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Rješenja o II. izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
predsjednice i članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije, te se upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

Ad.-4.
Prijedlog Rješenja o imenovanju suca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola

Melita Ferenčić navodi da je na prošloj sjednici imenovano 11 suca porotnika, a u 
međuvremenu je stigao i prijedlog Ližnjana za Snježanu Černjak. Tražili smo Mišljenje 
predsjednika Suda koji je izdao pozitivno mišljenje na predloženu kandidatkinju pa stoga 
predlažemo da usvojite taj prijedlog da Skupština donese Rješenje.
Potom ćemo odraditi svečanu prisegu za svih 12 suca porotnika. 

Irena Peruško postavlja upit da li smo sada popunili kvotu za Sud u Puli?

Melita Ferenčić ističe da kvota nije popunjena ali za sada nećemo tražiti nove članove. Za 
sada smo skupili tridesetak. Kroz par mjeseci ćemo ponovo pokretati proceduru imenovanja. 

Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO utvrđuje slijedeći 
prijedlog:

RJEŠENJE
o imenovanju sutkinje porotnice Županijskog suda u Puli-Pola

I.
SNJEŽANA ČERNJAK iz Ližnjana imenuje se za sutkinju porotnicu Županijskog suda u Puli-
Pola.

II.
Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“.
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Ad.-5.
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Mandatno-verifikacijske komisije

Irena Peruško navodi da je Hana Jurić stavila svoj mandat u mirovanje i predlaže se Nino 
Bažon za novog člana. Molim Melitu ako ima što dodati, izvolite. 

Melita Ferenčić navodi da obzirom da je bio taj mandat Kluba vijećnika IDS-a-ISU-Zeleni, mi 
zatražimo predsjednika Kluba informaciju koga da se predloži za zamjenu u Odbore za 
dosadašnje članove Odbora. Dobili smo informaciju da možemo predložiti Nina Bažona. 

Irena Peruško postavlja pitanje vijećnicima jesu li suglasni da Nino Bažon bude član 
Odobra?

Slaven Boljun navodi da je to pitanje iz kvote te stanke i suglasni su s tim. 

Irena Peruško potvrdno odgovara te navodi da je pitanje postavila s obzirom da je vijećnik 
Boljun iz opozicije pa da budemo parlamentarni. 

Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO utvrđuje slijedeći 
prijedlog:

RJEŠENJE
o razrješenju i imenovanju člana Mandatno-verifikacijske komisije

I. 
Hana Jurić razrješava se članstva u Mandatno – verifikacijskoj komisiji Skupštine 
Istarske županije. 

II.
Umjesto Hane Jurić u Mandatno-verifikacijsku komisiju imenuje se NINO BAŽON. 

III.
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“.

Ad.-6.
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za ljudska prava

Melita Ferenčić navodi da će predloženi Nino Bažon mijenjati dosadašnju vijećnicu i kao član 
i kao predsjednik Odbora za ljudska prava. 

Komisija za izbor i imenovanja, bez rasprave, JEDNOGLASNO utvrđuje slijedeći prijedlog:  

RJEŠENJE
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za ljudska prava

I. 
Hana Jurić razrješava se članstva u Odboru za ljudska prava Skupštine Istarske 
županije. 

II.
Umjesto Hane Jurić u Odbor za ljudska prava imenuje se NINO BAŽON, koji se ujedno 
imenuje za predsjednika Odbora. 

III.
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Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“.

Ad.-7.
Razno

Slaven Boljun postavlja pitanje vezano za Povjerenstvo za sprječavanje sukoba interesa. 
Tražili smo mišljenje Ministarstva pa me zanima gdje je to zapelo?

Melita Ferenčić navodi da nikakvo povratno mišljenje od ministarstva nije došlo. Slali smo i 
požurnice ali nekako se svi ograđuju od toga. Ako se sjećate, bio je problem jer su se prijavili 
za članove Etičkog odbora djelatnici Županije. 

Irena Peruško navodi da je to vijećničko pravo da se takvo pitanje i na Skupštini uputi. 

Slaven Boljun ističe da je šteta da je prošao mandat ali tako je kako je. 

Melita Ferenčić navodi da je jako teško motivirati ljude da se jave na takve dužnosti. 

Slaven Boljun konstatira da je svjestan toga ali isto tako na političarima je odgovornost da 
mijenjaju ambijent i da se ljudi što više javljaju. Nadam se da hoće, pogotovo mladi.

Irena Peruško navodi da bi trebala zajednica biti više involvirana. Ljudi koji rade na 
akademskim poslovima, privatni i javni sektor, koji nije direktno povezan s politikom mogli bi 
obavljati vrlo dobro taj posao. I obrazovni sektor i socijalno pravni sektor. 

Završeno u 10,55 sati.

Zapisnik vodila:
Adeana Fabijančić Predsjednica Komisije

Irena Peruško


